
Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 31 

z XXXI sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 24 listopada 2021 roku 

  
Obrady rozpoczęto 24 listopada 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:30 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Maciej Bieniek 
3. Lucyna Bocek 
4. Maria Brodniewicz 
5. Rajmund Dedio 
6. Ryszard Drózd 
7. Joanna Duda-Michalak 
8. Irena Idasiak 
9. Jacek Krużołek 
10. Rafał Ludka 
11. Jerzy Malik 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXXI sesji Rady Miejskiej Skoczowa, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 października 2021 roku (druk 

nr 704). 
6. Informacja na temat stopnia realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do wykonania 

w 2021 roku (druk nr 705). 
7. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty (druk 
nr 715). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 



zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 716). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/371/2017 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 września 2017 roku, w sprawie określenia wysokości 
dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru (druk nr 697). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od 
środków transportowych (druk nr 698). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości (druk nr 699). 
6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 

nr 701). 
7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 

Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 702). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu Gminy Skoczów na prowadzenie niepublicznych szkół i przedszkoli, trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, a także 
terminu i sposobu rozliczenia wykorzystanej dotacji (druk nr 712). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych (druk nr 713). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
położonej w Kowalach (druk nr 700). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Skoczowa obręb 1 przy ul. Górny Bór i 
Mickiewicza, obejmującego działki nr 842, 841/7 i 847/2 (druk nr 711). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Skoczów na lata 2022-2026 (druk nr 717). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 703). 

14) Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 710). 

15) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla "Południe" (druk nr 707). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla "Za Wisłą" (druk nr 706). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla " Górny Bór" (druk nr 708). 

18) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla "Centrum" (druk nr 709). 

8. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

9. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
10. Sprawy organizacyjne. 
11. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
 

ad.1. Otwarcie XXXI sesji Rady Miejskiej Skoczowa, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego 
Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników 
Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych, 
Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej „Wspólnota” Janusza Skowrońskiego oraz 



Przewodniczącego Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Wspólnota” Andrzeja 
Baczę. 
 
Następnie stwierdził prawomocność obrad. 
 
Kolejno uczczono minutą ciszy zmarłego radnego Jerzego Malika. 
 
Postanowieniem nr 79/2021 z dnia 2 listopada 2021r. Komisarz Wyborczy w Bielslu-Białej II, 
stwierdził wygaśnięcie mandatu radnego Rady Miejskiej Skoczowa Jerzego Malika z powodu 
śmierci. 

ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku 
obrad. 
 
Radny Maciej Bieniek - zgłosił wniosek formalny dot. wycofania z porządku obrad punktu 7.1. 
- projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty (druk nr 715). 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Maciej Bieniek, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Marek 
Żagan. 
 
PRZECIW (11) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-
Michalak, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Halina 
Romańska, Maria Sobik. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maria Brodniewicz, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Przewodniczący Rady poinformował o wycofaniu z porządku obrad: 
- projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu 
Osiedla "Południe" (druk nr 707) – pkt 7.15, 
- projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu 
Osiedla "Za Wisłą" (druk nr 706) – pkt 7.16, 
- projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu 
Osiedla " Górny Bór" (druk nr 708) – pkt 7.17, 
- projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu 
Osiedla "Centrum" (druk nr 709) – pkt 7.18. 
 
Poinformował również o wniesieniu autopoprawki: 
- do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 702) – pkt 7.7, 



- do projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 
Gminy Skoczów na prowadzenie niepublicznych szkół i przedszkoli, trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, a także terminu i sposobu rozliczenia 
wykorzystanej dotacji (druk nr 712) – pkt 7.8. 
 
Następnie poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXX sesji, wobec 
braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony (telefonicznie). Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą 
zajmowali się na komisjach. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 października 2021 roku (druk nr 
704). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 października 2021 roku 
– stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
ad.6. Informacja na temat stopnia realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do wykonania w 
2021 roku (druk nr 705). 
 
Informację przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Katarzyna Halska. 
 



Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
Przewodniczący Rady przekazał dalsze prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącej Rady 
Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler. 
 
ad.7. Podjęcie uchwał: 
ad.7.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty (druk nr 715). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 11 głosami „za” 2 głosami „wstrzymującymi” (przy 1 
osobie nieobecnej) komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-
Michalak, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek 
Pomper, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika 
Szyndler. 
 
PRZECIW (2) 
Tomasz Pszczółka, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Bieniek, Maria Brodniewicz, Jacek Krużołek 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/357/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty przyjęta została 
jak wyżej – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.7.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 716). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 



Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Do niniejszego projektu uchwały zgłoszony został na sesji wniosek - w sprawie   
zmiany częstotliwości w zakresie odbioru niesegregowanych odpadów komunalnych oraz  
bioodpadów, w okresie od listopada do marca 8 razy w miesiącu z budynków  
wielolokalowych i 2 razy w miesiącu z budynków mieszkalnych jednorodzinnych. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem powyższego wniosku. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Przewodniczący Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Wspólnota” w Skoczowie 
Andrzej Bacza – podziękował za przyjęcie uchwały uwzględniającej zgłoszony wniosek. 
 
Uchwała nr XXXI/358/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 
 
ad.7.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/371/2017 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 września 2017 roku, w sprawie określenia wysokości dziennych stawek 
opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru (druk nr 697). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Piotr Hanzel. 
 



Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/354/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/371/2017 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 września 2017 roku, w sprawie określenia wysokości dziennych stawek 
opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
4 do protokołu. 
 
 
ad.7.4. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od środków 
transportowych (druk nr 698). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Szwarc 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/353/2021 w sprawie wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od 
środków transportowych przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



 
ad.7.5. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości (druk nr 699). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, 
Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maria Brodniewicz 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/352/2021 w sprawie podatku od nieruchomości przyjęta została jak wyżej o 
– stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.7.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk nr 
701). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/346/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 



 
ad.7.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 702). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Ryszard Drózd, Joanna Duda-
Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, 
Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, 
Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Bieniek, Rajmund Dedio, Halina Romańska 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/347/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.7.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 
Gminy Skoczów na prowadzenie niepublicznych szkół i przedszkoli, trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, a także terminu i sposobu rozliczenia 
wykorzystanej dotacji (druk nr 712). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z wprowadzonymi autopoprawkami. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 



Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
Uchwała nr XXXI/356/2021 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu Gminy Skoczów na prowadzenie niepublicznych szkół i przedszkoli, trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, a także terminu i 
sposobu rozliczenia wykorzystanej dotacji przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
ad.7.9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych (druk nr 713). 
 
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/355/2021 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.7.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 
w Kowalach (druk nr 700). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/349/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 
w Kowalach przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu., 
 
 
ad.7.11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Skoczowa obręb 1 przy ul. Górny Bór i Mickiewicza, obejmującego działki 
nr 842, 841/7 i 847/2 (druk nr 711). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/348/2021 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Skoczowa obręb 1 przy ul. Górny Bór i Mickiewicza, 
obejmującego działki nr 842, 841/7 i 847/2 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
12 do protokołu. 
 
ad.7.12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Skoczów na lata 2022-2026 (druk nr 717). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Prezes Skoczowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
Katarzyna Mosur. 
 



Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
  
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/359/2021 w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Skoczów na lata 2022-2026 przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.7.13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 703). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/351/2021 w spraw przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
  
ad.7.14. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 710). 



 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio. 
 
Radny Mateusz Rohnka – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXXI/350/2021 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.7.15. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla "Południe" (druk nr 707). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
ad.7.16. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla "Za Wisłą" (druk nr 706). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
ad.7.17. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla " Górny Bór" (druk nr 708). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
ad.7.18. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Statutu Osiedla "Centrum" (druk nr 709). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.8. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnych do Biura Rady wpłynęły 
następujące interpelacje: 
- interpelacja radnego Macieja Bieńka – dot. budowy chodników na ul. Gołyskiej i ul Św. 
Marcina, 
- interpelacja radnego Macieja Bieńka – dot. oświetlenia przejść dla pieszych na Drodze 
Krajowej 81. Dotyczy dwóch przejść: Ochaby Skrzyżowanie i Ochaby Tramer. 



 
ad.9. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Radna Teresa Papkala – zgłosiła wniosek o przygotowanie projektu uchwały dotyczący 
organizacji użytku ekologicznego na terenie działki nr 446/2 tj. niecka powyrobiskowa za 
firmą „Sobik”.  
Jestem radną z tego terenu, w tej chwili ten staw wysycha, jest bardzo dużo gatunków roślin 
i zwierząt chronionych. W poprzedniej kadencji Gmina zleciła opracowanie, które wykonał dr 
Eugeniusz Chwastek wskazując odpowiednie gatunki. Z punktu widzenia prawa – ustawa o 
samorządzie gminnym Rozdział 2 art. 7 pkt 1 mówi o tym, że do zadań własnych Gminy 
należą sprawy ochrony ładu przestrzennego, gospodarki nieruchomościami, ochrony 
środowiska i przyrody, gospodarki wodnej. Z punktu widzenia technicznego użytek 
ekologiczny można powołać wyłącznie uchwałą Rady Gminy i należy to do naszych 
kompetencji. Z definicji spełniony jest warunek definicyjny użytku ekologicznego w zakresie 
roślinności rzadkich chronionych gatunków zwierząt oraz miejsca rozmnażania, miejsca 
sezonowego przebywania. W związku z tym powinien być wyznaczony obszar i wskazanie 
dokładnie działek lub ich fragment, czyli muszą być wyznaczone granice, określenie sposobu 
ochrony, określenie celu ochrony. Rolą Gminy jest zadbanie o to środowisko. Teren ten służy 
również edukacji tzn. obserwacji, co dzieje się w środowisku. Wyznaczenie takiego użytku 
ekologicznego jest bezkosztowe, trzeba zapewnić by w tym zbiorniku była woda. Radna 
Teresa Papkala poprosiła o przegłosowanie w/w wniosku 
 
Radca Prawny Tomasz Szkaradnik – wniosek został zgłoszony w punkcie „wolne wnioski”, w 
tym punkcie zgłasza się takie rzeczy, których się nie głosuje. Rada podejmuje uchwały i 
rozstrzygnięcia w drodze uchwał. Jeżeli jest jakaś inicjatywa, radni maja inicjatywę 
uchwałodawczą, to można z niej skorzystać. Może kiedyś były takie przypadki głosowania 
wniosku w tym punkcie, ale nie jest to prawidłowa forma rozstrzygania przez Radę takich 
spraw. 
 
Ponadto Radni dyskutowali na temat spraw bieżących Gminy, zgłaszali problemy, zadawali 
pytania, do których odniósł się Z-ca Burmistrza Andrzej Bubnicki. 
 
ad.10. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Przewodniczący Rady – podziękował radnym za przygotowanie posiłku na Stadionie 
Miejskim w dniu 11 Listopada br. 
 
ad.11. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XXXI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
                                                                                                         Przewodniczący 
                                                                                                                                                    
                                                                                                Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                   Rajmund Dedio  

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 



 
 


